

WAIVER OF LIABILITY AND DECLARATION

豁免法律責任及聲明

As a condition of my being permitted to compete in the AC Fun Run 2019 and in consideration of the opportunity to win prizes and collect valuables, I, for myself, my heirs, my executors and administrators, knowingly and voluntarily enter into this waiver of liability and declaration and hereby waive and release any and all right, claims and cause of action I have or may have against the Hong Kong Institute of Certified Public Accountants, the Society of Chinese Accountants & Auditors and the Association of Chartered Certified Accountants, all sponsors, promoters, supporters and all other contributors from any and all liabilities arising from illness, injury, death, loss and economic consequences I may suffer as a result of my entry in the AC Fun Run 2019 from any cause whatsoever, including negligence.

I certify that I am physically fit and sufficiently trained to compete from the completion of this event. Further, I grant permission to the Co-organisers or its agents to use any photograph, video or any other record of the event for any lawful purpose.

I hereby declare that the data and information I provide on the entry form are correct, true and complete. I also understand and agree to provide my HKID / Passport to verify my personal details to the Co-organisers upon request.

作為本人獲准參加「二零一九年會計續紛跑」活動以及有機會獲得獎項及領取禮品的條件，本人謹此知情及自願地代表本人、本人的繼承人、本人的遺囑執行人及遺產管人訂立此豁免法律責任及聲明，並就本人因參加「二零一九年會計續紛跑」活動而由於任何原因（包括疏忽）所引致的疾病、受傷、死亡、個人損失及經濟損失的任何及一切法律責任，謹此放棄及解除本人針對香港會計師公會、香港華人會計師公會、特許公認會計師公會、所有贊助商、宣傳及支持是項活動的團體及所有其他有關單位所擁有或可能擁有的任何及一切相關權利、申索及訴訟因由。

本人謹此證明，本人身體狀況良好及有充份訓練以完成賽事。此外，本人允許主辦機構或其代理使用此活動的任何相片、錄像或任何其他紀錄作任何合法用途。

本人謹此聲明，本人在報名表格所提供的資料完整及確實無誤。本人亦明白及同意在主辦機構要求下，提供本人的香港身份證或護照以核實本人的個人資料。

For participant who is under 18 years old on the event date, please arrange to have your parent or guardian's agreement by signing and returning this "Waiver of Liability and Declaration" to the Co-organisers at info@acfunrun.hk before the event.

如參加者於活動當日未滿18歲，必須由家長或監護人同意並簽署此豁免法律責任及聲明，並須於活動前透過電郵交予主辦機構（電郵地址：info@acfunrun.hk）。

Parent or guardian's signature (if under 18 years old):

家長或監護人簽署（如未滿18歲者）： _____

Relationship 關係： _____

Date 日期： _____

* This Waiver of Liability and Declaration has been translated into Chinese. If there is any inconsistency or ambiguity between the English version and the Chinese version, the English version shall prevail.

* 此豁免法律責任及聲明的中文版為英文版本的譯本，如中、英文版本有任何抵觸或不相符之處，應以英文版本為準。